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Hei 

 

Eg og mi trulova planlegg å gifta oss i januar til neste år, og fann ut at det då ikkje var 

domstolen me måtte rette oss til, men kommunen.  

 

Då dette ikkje har vore kommunen sine oppgåver tidligare, skulle eg gjerne fått opplyst om 

kva rutinar som vert gjeldande, og om eit giftarmål i januar fortsatt kan la seg gjere. Om dette 

er for tidleg, når kan me forvente at dette tidlegast vert mogleg i kommunen sin regi? 

 

Mvh Trygve Solberg - Isdalstø 


